
P R O T O K Ó Ł 
 
z XXIV Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 29 sierpnia 2013 roku w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1017, a zakończono o godz. 1130  

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, co stanowi 80,00% (zgodnie z 
listą obecności). 
 
Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Koc 
2. Jan Ołdakowski 
3. Paweł Robert Staśczak 
4. Mirosław Wojtkowski 
5. Michał Gąsowski  
6. Sławomir Niemyjski 
7. Stanisław Stypułkowski 
8. Wojciech Ertman 
9. Witold Moczydłowski 
10. Henryk Stypułkowski 
11. Grażyna Pieńkos 
12. Andrzej Szymoniak 

 

Radni nieobecni na sesji: 
1. Stanisław Maruszewski 
2. Waldemar Turkowski  
3. Wiesław Wyszyński 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 
2. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 
3. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 

 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich, mieszkańcy gminy (zgodnie z załączonymi listami obecności). 
 

Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Informacja o poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacje o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r.  
7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz informacja o kształtowaniu się 

wieloletniej Prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I 
półrocze 2013 r.  

8. Informacja z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w 
Szepietowie za I półrocze 2013 roku 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Średnica - 
Pawłowięta. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny 
własności nieruchomości gruntowej 

11. Odpowiedzi na interpelacje. 
12. Wolne wnioski i zapytania. 
13. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 
Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, 
który powitał wszystkich obecnych i stwierdził, że na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 
12 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały.  
 

Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji i poinformował, 
że „Komisja Rozwoju Gospodarczego zgłosiła wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad 
XXIV Sesji Rady Miejskiej projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2013-2016 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2013-2019. Dlaczego padła taka propozycja, otóż na tej komisji była 
rozpatrywana propozycja rozbudowy urzędu gminy i  przejęcie dworca kolejowego w 
Szepietowie i tutaj, tam są bardzo poważne kwoty i niestety radni zadecydowali, że dobrze 
byłoby aby bardziej się temu przyjrzeć, jeżeli chodzi o kolej i o rozbudowę. Na to jest jeszcze 
za wcześnie, żeby tak pochopnie podjąć decyzję, żeby dzisiaj ona już mogła być 
przegłosowana. Zrobimy posiedzenie wszystkich Komisji stałych Rady Miejskiej w 
Szepietowie i w tym będą dwa punkty: rozbudowa Urzędu Miejskiego i przejęcie dworca 
kolejowego, żeby można było to dokładnie przejrzeć. Taka jest propozycja i to się wiąże z 
przesunięciami i zdjęcie punktu 7. W związku z tym należy to przegłosować.”    

Przewodnicząy Rady zaproponował przegłosować wniosek Komisji Rozwoju 
Gospodarczego.  
 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 
radnych, za zdjęciem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2013-2016 wraz z prognozą kwoty długu i 
spłat zobowiązań na lata 2013-2019 głosowało 12 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek przyjęto jednogłośnie. 
 

Przewodniczący Rady zaproponował przegłosować porządek obrad po dokonanej 
zmianie. 

 

 Przeprowadzono glosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej Radny Stanisław Stypułkowski. 
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych. 



 3 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o protokole została przyjęta 
jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4.  Radni nie zgłosili interpelacji.  
 

Ad.5.  Informację o pracy między sesjami złożył Burmistrz Szepietowa.  
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o pracy Burmistrza została przyjęta 
jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 
wystąpił Burmistrz. Burmistrz zapoznał z objaśnieniami do proponowanych zmian. 
W dyskusji zabrał glos: 
- Przewodniczący Rady stwierdził, że: „mam do Burmistrza jedno pytanie, jeżeli chodzi o 

ten chodnik na ul. Kolejowej, tam zmniejszamy o 17.040 zł. wiemy, że ten projekt tak do 
końca nie został dobrze zrobiony.” 

- Burmistrz poinformował, że: „to będziemy pro cedować, zrobiłem dalsze uzgodnienia, 
być może jeszcze dalej pójdziemy, ale na razie wstrzymałem.” 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2013 r. została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXIV/165/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.7. Informację o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz informacja o kształtowaniu się 
wieloletniej Prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 
2013 r. złożyła Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 
Dyskusji nie było. 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o przebiegu wykonania budżetu 
gminy oraz informacja o kształtowaniu się wieloletniej Prognozy finansowej, w tym o 
przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2013 r. została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.8. Informację z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w 
Szepietowie za I półrocze 2013 roku przedstawiła Skarbnik Gminy. 
Dyskusji nie było. 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja z przebiegu wykonania planu 
finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie za I półrocze 2013 roku została 
przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.9. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Średnica - Pawłowięta wystąpił Sekretarz Gminy Pan Ryszard Grodzki, który 
poinformował, że „w miesiącu lipcu był ogłoszony konkurs na Odnowę Wsi, w ramach 
programu 2013 – to była końcówka programu na odnowę wsi. Urząd Marszałkowski z 
oszczędności jakie powstały po wcześniejszych konkursach przeznaczył 10 milionów złotych 
na konkurs, który był od 1 lipca do 28 lipca. Złożyliśmy wniosek na budowę ścieżki 
rowerowej Średnica Pawłowięta - Szepietowo, z Szepietowem połączenie w obszarze 
glinianek. Program Odnowa Wsi jest to taki program, gdzie niestety tylko można projekt 
może być realizowany w obszarze kultury, turystyki, rekreacji, zabytków. Nie może być 
przeznaczany na drogi, na oświatę, na OSP, na kanalizację dlatego też czasami pojawiają się 
takie głosy, że budują te stawiki, takie różne altanki, no niestety na to PROW, Odnowa Wsi, 
czy małe projekty ma to w swoim programie, nie ma drogi i to jest bolączka. Chcąc 
wykorzystywać tą sytuację to piszemy te projekty i na te stawiki i na te altanki i dlatego też 
tego jest bardzo dużo. Na przykład w tym roku realizujemy projekt Odnowa Wsi poprzez 
LGD to tam jest osiem zadań: sześć czy nawet osiem altanek i dwa stawiki. I tutaj też mogą 
być komentarze, że droga jest może bardzie potrzebna, ale no nie mamy takich możliwości z 
tego programu. Taki projekt został złożony, jakieś tam szanse są, ale chyba niewielkie, ale 
złożyliśmy i to będzie polegało na tym, że od Średnicy Pawłowięta do glinianek mamy tutaj 
zrobić taką dobrą drogę, ale to nie będzie jakiś asfalt, czy polbruk tylko to będzie dobry 
materiał taki pospółkowy, tzn. jeśli to przejdzie ... . Drugie ograniczenie jeśli chodzi o ten 
program to limit finansowy - 500.000 zł tutaj mamy już parę miejscowości, gdzie już z tej 
Odnowy Wsi te limity zostały wyczerpane, min. w Szepietowie, Dąbrowie Łazach, Wojny 
Krupy czy Dąbrówka Kościelna w tych miejscowościach tych wniosków już nie można było 
składać. Można było składać min. tak jak tutaj zakładamy w Średnicy Pawłowięta. W 
związku z tym, że jest taki ogłoszony konkurs jednym z załączników jest Plan Odnowy 
Miejscowości tej wsi. To czynimy, składając wniosek napisaliśmy, że Plan Odnowy 
Miejscowości zostanie dostarczony do końca miesiąca sierpnia, no i to realizujemy w tej 
chwili.” 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXIV/166/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.10.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w 
drodze darowizny własności nieruchomości gruntowej wystąpił Burmistrz Szepietowa. 
Burmistrz poinformował, że zwrócił się do nas Podlaski Zarząd Dróg Wojewódzkich w 
sprawie nieodpłatnego przekazania gruntów. Burmistrz zapoznał z pismem Podlaskiego 
Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

(pismo dołączone do protokołu) 
 

Burmistrz poinformował, że „droga biegnąca przez Pułazie, aż do Piekut a dalej do 
Łap, a w prawo do Topczewa geodezyjnie jest węższa. W 1998 roku kiedy wprowadzono 
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nową jednostkę administracyjną, więc powiat i województwo uchwalono taki art.73 w 
przepisach wprowadzających tą ustawę, że grunty zajęte pod drogi publiczne przechodzą z 
mocy samego prawa na własność odpowiednio: gminy, powiatu i województwa w zależności 
od kategorii dróg. To dotyczy osób fizycznych, a jeżeli chodzi o gminę ten przepis nie ma 
zastosowania i trzeba to po prostu zrobić metodą cywilnoprawną. Został zrobiony podział. 
Ustawa o gospodarce nieruchomościami dopuszcza, że województwo może grunt przekazać 
za darmo lub vice versa gmina województwu, czy powiatowi też może, grunty potrzebne pod 
drogi w tym wypadku pod drogi publiczne przekazać. I to jest na wysokości ogółów wsi 
Pułazie Świerże. Te podziały są już zrobione, To są minimalne ilości, ale niezbędne żeby 
dalej móc modernizować drogę i dysponować gruntem w przyszłości. Ten pierwszy odcinek 
drogi na terenie Dąbrówki został zrobiony i są tam pewne naciski żeby tą drogę do Piekut 
zmodernizować.” 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXIV/167/13 dołączona do protokołu) 
 

Ad.11. Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
 

Ad.12. Wolne wnioski i zapytania – nie zgłoszono. 
 

Ad.13. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Przewodniczący Rady zamknął obrady XXIV Sesję VI kadencji Rady Miejskiej w 
Szepietowie. 
 

Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ewa Bartłomiejczuk                Witold Moczydłowski 


